

Referat fra styringsgruppemøte Bygdevekst Indre Namdal

Styringsgruppemøte Bygdevekst Indre Namdal – sakliste:

Dato: 3. januar 2025

Tid og sted: Teams, kl 13.00 - 15.00

Deltok:

Styringsgruppe: Kennet Tømmermo Reitan, Tor Erling Inderdal, Elisabeth V Bjørhusdal, Ann Jeanett Klinkenberg,

Observatører: Øystein Sende, Patrik Lundgren, Yngve Holm, Bjørn Ståle Aalberg.

Prosjektleder: Borgny Grande (ref)

Prosjektleder Utviklingsmiljø: Hege Nordheim-Viken

Sakliste:

Sak 1: Status siden sist

- Innsending av handlingsplan
- Feel-good-saker
- Mitt yrkesvalg – igangsetting, studietur og høsten 2025
- Utenforskap – igangsetting
- Fremtidsverksted 13 og 14 januar
- GNIST – TFK mener vi har en sjanse og tenker vi bør forsøke- søknadsfrist 5. februar
- Planlegging politiske møter 9. januar og 11. Og 12. Februar
- Store prosesser med felles legetjeneste, interkommunal strategi, utviklingsmiljø

Møter fremover:

- Felles Kommunestyremøte torsdag 3 april. - ok?

Vedtak:

Statusen tas til orientering.

Felles kommunestyremøte blir 9.april på Grong.

Sak 2: Innspill til handlingsplan fra KDD

Det er kommet muntlig innspill fra KDD på at Handlingsplanen er ok, men at de trenger litt mer tid på delmålet om Bolig.

Vedtak:

Styringsgruppen tar innspillene til orientering

Sak 3 Politiske møter januar og februar

Det skal gjennomføres et politisk møte 11 og 12 februar i Oslo. Da får vi møte ulike departement.

Dette er spilt inn foreløpig til KDD:

KDD:

- Generell runde rundt Bygdevekstavtalene og jobbingen med dem – sentralisering
- Generell rundt hvordan vi skal jobbe med utviklingskraft i distriktskommuner - utviklingsmiljø
- Risikoreduserende tiltak for boligbygging
- Studiesentrene og langsiktig finansiering av disse

Samferdselsdep:

- Kollektivtrafikk i distriktene – ønsker å teste ut piloter og behov for at Staten er med og finansierer dette utover bygdevekstperioden

Kunnskapsdepartementet:

- Vis frem karriereveiledningsprosjektet og invitere dem inn i jobbingen mellom næringsliv og skoler (både u-skoler og vgs)

Forsknings – og høyereutdanning

- Tilgang på høyere utdanning i distriktene
- Forskning i distriktene

Helsedepartementet:

- Felles legetjeneste

Landbruksdepartementet:

- Beredskap
- Eierskifter
- Arealforvaltning- hvordan skal vi bruke arealene fremover

Det vil bli et planleggingsmøte med fylkespolitikerne som skal være med på møtet 9. januar kl 17.00 på Hell, Hallgeir Grøntvedt, Ingvill Dalseng og Bente Estil.

Vedtak:

Styringsgruppen tok innspillene i saken til orientering. Alle ordførerne deltar på møtene i Oslo, Ann – Jeanett og Elisabeth blir med på møte med fylkespolitikerne.

Prosjektleder bestiller hotell og fly.

Sak 4: Bygdevekstkonferanse

Når ønsker vi å gjennomføre denne og hva skal være ambisjonsnivå og fokus?

Alternativ 1:

Hvis vi ønsker å sette dagsorden og løfte distriktspolitikk opp på den nasjonale politiske arenaen og ha en stemme inn mot valget 2025 må vi ha konferansen før valget.

En mulighet er da i april - 3 eller 4? 4. april planlegges Agri Namdal – mulig det er muligheter å se ting i sammenheng?

Et annet alternativ kan være juni Uke 24/25?

Etter sommerferien blir det veldig vanskelig å få nasjonale politikere hit.

Alternativ 2:

Hvis vi ønsker en konferanse ala den vi hadde i oktober der vi har fokus på interne og regionale prosesser er oktober et fint tidspunkt.

For oss som skal jobbe med konferansen er det viktig å få en avklaring så fort som mulig slik at vi kan begynne å jobbe med programmet. Skal vi gjøre noe i april er det bare tiden og veien.

Vedtak:

Styringsgruppen ønsker alternativ 1 der nasjonal distriktspolitikk er fokus. Konferansen arrangeres **6. mai** på Kuben i Grong.

Sak 5: Felles formannskapsmøte 6. januar

Programmet er utsendt.

Vi går gjennom dagen og fordeler arbeidsoppgaver. Det jobbes med presentasjoner som dere får tilsendt etter hvert. Det legges opp til noe informasjon, men mye diskusjon og prosessarbeid.

Arbeidsgruppen for felles legetjeneste deltar på delen med felles legetjeneste. Anders og Hege deltar på samlingen.

Vedtak:

Styringsgruppen tar saken til orientering og har fordelt arbeidsoppgaver.

Sak 6: Møteplan

Det er ikke satt opp en møteplan etter januar for styringsgruppen. Det er ønskelig med en diskusjon om hvordan dere ønsker styringsgruppemøtene fremover, hvor ofte, lengde, innhold osv.

Det blir satt opp et forslag til møteplan i etterkant av denne diskusjonen.

Vedtak:

Prosjektleder setter opp et forslag til møteplan. 4 fysiske, litt lengre møter og 2 kortere møter på teams.

Sak 7: Status fra kommunene

Ordførerne orienterer om saker som har betydning for arbeidet i Bygdevekst.

Røyrvik:

- Budsjettbehandling i jula
- Intervju med sykepleiere
- Lyst ut 2.runde med helsefagarbeidere

Namsskogan:

- Har lyst ut sykepleierstillinger med gratis bolig første året, søknadsfrist midten av januar.

Lierne:

- Har behov for mulighetsmøte med motorferdsel som tema
- Coworking

Grong:

- Det er ansatt kommuneoverlege i et vertskommunesamarbeid

Vedtak:

Styringsgruppen tar saken til orientering.

Sak 8: Eventuelt

Det er ønskelig med månedlige nyhetsbrev fra Bygdevekst